
Kunnanvaltuusto § 20 15.06.2020

VALTUUTETTUJEN ESILLE OTTAMAT ASIAT

Kv 15.06.2020 § 20 Valtuutettujen mahdolliset valtuustoaloitteet:

 1. Käytiin keskustelua kuntatalouden tilasta ja tulevasta so te-uu dis tuk ses-
ta.

 Kunnilla on mahdollisuus antaa lausunto sosiaali- ja terveydenhuollon uu-
dis tus ta ja pelastustoimen järjestämistä koskevasta hallituksen esi tys luon-
nok ses ta 25. syyskuuta 2020 asti.

 2. Jukka Rimpioja tiedusteli, miksi urheiluhalli ei ole viikonloppuisin auki.

Päätös: Kunnanvaltuusto yksimielisesti päätti saattaa Rimpiojan tie dus te lun
sii vous työn oh jaa jan ja liikunta- ja nuorisosihteerin tietoon.

 3. Marja Hylkilä esitti kirjallisesti kysymyksen. Kysymys liittyi tuulivoimaan
ja sähkönsiirtoon:

 Mihin toimenpiteisiin kunta ryhtyy, jotta kaikkia toholampilaisia kohdeltaisiin
tai ainakin yritettäisiin kohdella tasapuolisesti ja oikeudenmukaisesti.

 Miten rakennus- ja ympäristölautakunta varmistaa tehdessään sopimuksia,
et tä kunta saa mahdollisimman hyvän korvauksen menetetyistä luonto- ja
omai suus me ne tyk sis tä.

 Sähköyhtiöllä on varaa maksaa myös linjojen alle jäävästä alueesta, val mii-
na olevien teiden kunnostuksesta ja kunnossa pysymisestä, jos osataan
pyy tää.

 Esille ottamani asian tärkeyden vuoksi ja kuntalaisten yhdenvertaisen koh-
te lun nimissä toivon, että asiaa hoidetaan yhdessä maaomistajien, tuu li voi-
ma yh tiön ja Fingrid kantaverkkoyhtiön kanssa.

 Toholammin kunnalla on tahona enemmän vaikutusvaltaa kuin yksittäisellä
maa omis ta jal la.

Päätös: Kunnanvaltuusto yksimielisesti päätti saattaa Hylkilän kysymyksen
tek ni sen osaston hoidettavaksi.

 Valtuustoaloitteita ei jätetty.
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